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Hong Kong Exchanges and Clearing Limited and The Stock Exchange of Hong Kong Limited take 
no responsibility for the contents of this announcement, make no representation as to its accuracy or 
completeness and expressly disclaim any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or 
in reliance upon the whole or any part of the contents of this announcement.

Datang Environment Industry Group Co., Ltd.*
大唐環境產業集團股份有限公司

(Stock Code: 1272)

(A joint stock company incorporated in the People’s Republic of China with limited liability)

OVERSEAS REGULATORY ANNOUNCEMENT

This announcement is made by Datang Environment Industry Group Co., Ltd.* (the “Company”) 
pursuant to Rules 13.10B of the Rules Governing the Listing of Securities on The Stock Exchange of 
Hong Kong Limited.

Reference is made to the overseas regulatory announcements relating to the 2019 green corporate bonds 
(first tranche) published by the Company dated 16 December 2019, 9 December 2020, 15 November 
2022 and 17 November 2022.

According to the relevant rules and regulations of the People’s Republic of China (the “PRC”), the 
Company has published the Announcement of the 2022 Exercise Results of Bond Put Options for the 
2019 Green Corporate Bonds (First Tranche) Public Issued by Datang Environment Industry Group 
Co., Ltd.* (大唐環境產業集團股份有限公司公開發行2019年綠色公司債券(第一期)2022年債券回售
實施結果公告) (the “Announcement”) on the website of Shanghai Stock Exchange (www.sse.com.cn).

The Announcement is prepared in Chinese and have been published on the website of Shanghai Stock 
Exchange in Chinese version. Please refer to the announcement below for the Chinese full text of the 
Announcement for reference only.

By order of the Board  
Datang Environment Industry Group Co., Ltd.*  

Shen Zhen  
Executive Director

Beijing, the PRC, 24 November 2022
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As at the date of this announcement, the executive director is Mr. Shen Zhen; the non-executive directors 
are Mr. Wang Yanwen, Mr. Wang Junqi, Mr. Wu Daqing, Mr. Chen Kan and Mr. Song Yunpeng; and 
the independent non-executive directors are Mr. Ye Xiang, Mr. Mao Zhuanjian and Mr. Gao Jiaxiang.

* For identification purposes only
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债券代码：163070.SH                  债券简称：G19 唐环 1              

 

大唐环境产业集团股份有限公司公开发行 2019 年绿色公司债券

（第一期）2022 年债券回售实施结果公告 

    本公司全体董事或具有同等职责的人员保证本公告内容不

存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真

实性、准确性和完整性承担相应的法律责任。 

 

重要内容提示： 

⚫ 回售金额：4.90亿元 

⚫ 拟转售债券金额：4.90 亿元 

⚫ 注销金额：0 

 

一、本期债券回售登记情况 

1、回售登记期：2022 年 11 月 18 日至 2022 年 11 月 22 日。 

2、回售价格：面值 100 元人民币。 

3、回售有效登记数量（手）：490,000 

4、回售金额（元）：4.90 亿元 

5、回售资金兑付日：2022 年 12 月 16 日 

二、本期债券回售实施结果 

根据《大唐环境产业集团股份有限公司公开发行 2019 年绿

色公司债券（第一期）募集说明书）》中设定的回售条款，“G19

唐环 1”债券持有人于回售登记期（2022 年 11 月 18 日至 2022
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年 11 月 22 日）内对其所持有的全部或部分“G19 唐环 1”登记

回售，回售价格为债券面值（100 元/张）。根据中国证券登记结

算有限责任公司上海分公司对本期债券回售情况的统计，“G19

唐环 1”（债券代码：163070.SH）回售有效期登记数量为 490,000

手，回售金额为 490,000,000.00 元。 

三、本期债券转售安排 

根据《回售实施公告》，发行人可对回售债券进行转售。 

发行人决定对本次回售债券进行转售，并于 2022 年 12 月

16 日至 2023 年 1 月 13 日按照相关规定办理回售债券的转售，

拟转售债券金额不超过 490,000,000.00 元。 

四、相关机构及联系方式 

1、发行人：大唐环境产业集团股份有限公司 

地址：北京市海淀区紫竹院路 120 号 

联系人：王小枫、孙一函 

联系电话：010-58389810 

2、受托管理人:海通证券股份有限公司 

地址：北京市朝阳区安定路 5 号天圆祥泰大厦 15 层 

联系人：郭实、郑云桥 

联系电话：010-88027168 

3、托管人：中国证券登记结算有限责任公司上海分公司 

 

特此公告。 

（本页以下无正文）  
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（大唐环境产业集团股份有限公司公开发行 2019 年绿色公司债

券（第一期）2022 年债券回售实施结果公告） 

 

 

 

大唐环境产业集团股份有限公司 

 

2022 年 11 月   日 

 


